博士班指導委員會表格 
國立臺灣大學氣候變遷與永續發展國際學位學程
研究題目「                                                                                                                                                            」
	編號
	教授姓名
	角色
	職稱單位
	Email
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	共同指導委員
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	委員會成員
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	委員會成員
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	委員會成員
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	委員會成員
	
	


                                                                                                                                 
博士生姓名：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿                                                                                                        
注意事項：
(1) 博士班學生於入學後第二學期開學前，須成立博士指導委員會(以下簡稱指導委員會)，負責博士班學生之選課建議、年度考核和資格考。
(2) 指導委員會由指導教授邀集相關教師5人共同組成，其中至少應有學程教師3名（含指導教授），並至少有一位跨領域研究教師。委員名單需經學術委員會同意後聘任。
[bookmark: _GoBack](3) 博士班學生每學年應接受指導委員會一次年度考核；考核項目包含專題討論的報告、修課狀況及研究進展。考核應於每學年第二學期期末考完畢後一個月前完成。

	年度考核結果

	日期
	IPCS學術委員會建議：




The list of Doctoral Supervisory Committee (DSC) 
at International program of Climate change and Sustainable development (IPCS), NTU
On the research of “                                                                                                                                                            ”
	No.
	Professor
	Position at DSC
	Affiliate
	Email

	1
	
	Main advisor
	
	

	2
	
	Co-advisor
	
	

	3
	
	Committee member
	
	

	4
	
	Committee member
	
	

	5
	
	Committee member
	
	

	6
	
	Committee member
	
	


                                                                                PhD student    Name:                                                                                                             
Reminder:
(1) A Doctoral Supervisory Committee (DSC) needs to be assembled before the beginning of the 2nd semester of doctoral students’ admission, which is responsible for the students’ course registration advisory, annual assessment and qualification examination. 
(2) The DSC is consisted of 5 teaching staff convened by the advisor, 3 of which need to be IPCS faculty members (including the advisor), and at least 1 of the faculty members has to be an interdisciplinary faculty. A list of committee members has to be approved by the IPCS academic committee before taking effect. 
(3) Content of the annual assessment includes: i. Seminar report. ii. Progress on research and study. The assessment should be completed 1 month before the end of the Final Exam Week in the second semester of every academic year.

	Result of Review

	Date
	IPCS academic committee Comments



